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Abstract (en)
[origin: US4876633A] A lighting unit, especially for a lighting system is described and is characterized by a carrier section which has a flattened
elongate cross-section which terminates in acute angles at both ends, with all functional elements being concentrated in the central part which
always has the largest vertical dimension. Changes of the dimensions lead, as a result of the selected layout to no substantial change in the outer
appearance, so that powerful systems can also be realized with the same shape without impairing the external appearance.

Abstract (de)
Es wird eine Systemleuchte beschrieben, die sich dadurch auszeichnet, daß das Trägerprofil einen flachgestreckten, beidseitig spitzwinklig
endenden Querschnitt besitzt und alle Funktionselemente in dem die stets größte Höhenabmessung aufweisenden Mittelteil konzentriert werden.
Änderungen der Abmessungen führen aufgrund der gewählten Formgestaltung zu keiner wesentlichen Änderung des äußeren Erscheinungsbildes,
so daß auch leistungsstarke Systeme bei gleicher Formgebung ohne Beeinträchtigung des Erscheinungsbildes realisierbar sind.
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